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ВЗАИМОСВЯЗЬ САМОРЕАЛИЗАЦИИ ЛИЧНОСТИ И 

СУБЪЕКТИВНОГО БЛАГОПОЛУЧИЯ У ИНДИВИДОВ В РАЗЛИЧНЫХ 

ПЕРИОДАХ ВЗРОСЛОСТИ: аннотация к дипломной работе / Бурая Мария 

Сергеевна; Факультет философии и социальных наук, Кафедра общей и 

медицинской психологии; науч. рук. Е.В. Столярская.   

Объект исследования: самореализация личности у индивидов в 

различных периодах взрослости.   

Предмет исследования: взаимосвязь самореализации личности и 

субъективного благополучия у индивидов в различных периодах взрослости.   

Цель исследования: определить характер взаимосвязи самореализации 

личности и субъективного благополучия у индивидов в различных периодах 

взрослости.   

Основные результаты. Преобладает интенсивный уровень 

самореализации в общей выборке. Выявлены особенности субъективного 

благополучия у индивидов в различных периодах взрослости, найдены как и 

сходства, так и различия между тремя возрастными группами. В 

самореализации и самоактуализации также были найдены сходства и различия 

у всех трех возрастных групп; были найдены корреляции между субъективным 

благополучием и самореализацией у индивидов всех этапов взрослости. В 

большинстве было найдено обратных связей. При этом у всех трех возрастных 

групп обнаружены как и общие связи, так и отличающиеся.   

Ключевые слова: СУБЪЕКТИВНОЕ БЛАГОПОЛУЧИЕ ЛИЧНОСТИ, 

САМОРЕАЛИЗАЦИЯ ЛИЧНОСТИ, САМОАКТУАЛИЗАЦИЯ ЛИЧНОСТИ, 

РАЗЛИЧНЫЕ ПЕРИОДЫ ВЗРОСЛОСТИ.  

  



    

THE CJRRELATIOB BETWEEN THE SELF-REALIZATION OF 

PERSONALITY AND SUBJECTIVE WELL-BEING IN INDIVIDUALS IN 

DIFFERENT PERIODS OF ADULTHOOD: annotation to the diploma thesis/ 

Buraya Maria Sergeevna; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of 

General and Medical Psychology; scientific adviser E.V. Stolyarskaya.  

Object of the research: self-realization of personality in individuals in 

different periods of adulthood.   

Subject of the research: the correlation between personal self-actualization 

and subjective well-being in individuals in different periods of adulthood.   

Purpose of the research: to determine the nature of the correlation between 

self-actualization of personality and subjective well-being in individuals in different 

periods of adulthood.   

The results. The intensive level of self-actualization prevails in the total 

sample. The peculiarities of subjective well-being in individuals in different periods 

of adulthood were revealed; both similarities and differences between the three age 

groups were found. Similarities and differences were also found in self-actualization 

and self-actualization in all three age groups; correlations were found between 

subjective well-being and self-actualization in individuals at all stages of adulthood. 

In the majority, inverse correlations were found. At the same time, both common and 

different connections were found in all three age groups.  

Keywords: SUBJECTIVE WELL-BEING OF PERSONALITY, 

SELFREALIZATION OF PERSONALITY, SELF-ACTUALIZATION OF 

PERSONALITY, DIFFERENT PERIODS OF ADULTHOOD.  
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